
Referat af ordinær generalforsamling 

tirsdag den 12. marts 2024, kl. 19.00 

Ishøj Idrætscenter lokale 1 og 2 

 
1. Valg af dirigent: Bestyrelsen foreslår Torben Jensen 

Torben Jensen blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

 

2. Valg af referent og 2 stemmetællere 

Bjarne Jensen blev valgt som referent. 

Mette Sørensen og Finn Andersen blev valgt som stemmetællere. 

 

3. Formanden aflægger bestyrelsens beretning til godkendelse 

Beretningen blev godkendt. Vedlægges. 

 

Der var spørgsmål fra et medlem om rengøring da der er konstateret grus med videre under 

maskinerne. Det er derfor indført, at der ikke må komme udendørs sko i lokalet. 

 

4. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse. Regnskabet vedlæg-

ges. 

Der var spørgsmål til punktet rengøring, om hvorfor beløbet er lavere end budgetteret. 

Dette skyldes at tidligere rengøringsselskab gik konkurs, hvorfor der var nogle måneder 

uden rengøring og betaling. Vi har nu entreret med Anders Andersen Rengøring, som er be-

gyndt 01.01.2024. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

5. Kassereren fremlægger budget. Budget vedlægges. 

Budgettet blev godkendt. 

 

6. Fastlæggelse af kontingent 

Kontingentet fastholdes uændret. 

 

7. Indkomne forslag – forslag skal være bestyrelsen i hænde senest 1 uge før generalfor-

samlingen 

Der var ikke indkommet forslag. 

 

8. Valg af bestyrelsen 

I lige år – formand og 1 bestyrelsesmedlem 

Formand Jens Jørgen Nielsen er på valg – modtager genvalg. 

Jens Jørgen blev valgt 

 

9. Bestyrelsesmedlem Susanne Ploug Larsen er på valg – modtager genvalg 

Susanne blev valgt 

 

 

 



10. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter – vælges for et år ad gangen. 

Ole Skjold Larsen og Jesper Q. Rasmussen – modtager genvalg 

Ole og Jesper blev valgt. 

 

11. Valg af revisorer: 

Suhail Mahmood – modtager genvalg 

Suhail blev valgt 

 

12. Valg af revisorsuppleant, vælges for et år ad gangen 

På valg er Birthe Vangsgaard, som modtager genvalg 

Birthe blev valgt 

 

13. Eventuelt 

Birte mente at der ikke skulle indkøbes flere maskiner før en eventuel lokaleudvidelse. 

 

Mette efterlyste et rum til materialevogn brugt til cirkeltræning. Bestyrelsen kunne oplyse, at 

man er i dialog med Ishøj Idrætscenter om dette. 

 

Generalforsamlingen sluttede kl. 19.40. 

 

 

 

 


